



000933

No. /NASLA/DGA/DECS/Adm/19

Buea, 21 FEB 2025

COMMUNIQUE

The Director General of the National School of Local Administration (NASLA) hereby informs Councils, City Councils, and Sub-divisional Councils that due to the difficulties faced by some personnel in their respective administrations while constituting application files for the first session of basic training in Municipal Policing for the year 2025, the deadline for submitting files initially scheduled for Friday 21 February 2025, has been postponed to 7 March 2025. /-

Le Directeur Général de la National School of Local Administration (NASLA) porte à la connaissance des Communes, Communautés urbaines, et Communes d'arrondissement qu'en raison des difficultés éprouvées par certains personnels dans leurs administrations respectives lors de la constitution des dossiers attendus dans le cadre de la première session de formation des agents chargés de la Police Municipale, session 2025, la date butoir de dépôt des dossiers initialement prévue pour le vendredi 21 février 2025, est reportée au 07 mars 2025. /-

Copies/Ampliations:

NOTICE BOARD/CHRONO/ AFFICHAGE/CHRONO

Pour le Directeur Général
et par Délégation
Le Directeur Général Adjoint



Engèle Nyonguinda Edwino
Administrateur Civil Principal